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Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych Bartłomieja Sienkiewicza oraz do ministra 

zdrowia Bartosza Arłukowicza 

Jako parlamentarzysta ziemi łódzkiej pragnę wyrazić swoje poparcie dla postulowanych przez władze 

miasta Pabianic zmian legislacyjnych umożliwiających podjęcie efektywnej walki z handlem substancjami 

o działaniu psychoaktywnym, zwanymi potocznie dopalaczami. 

Powszechna dostępność tego rodzaju środków na rynku to poważny problem społeczny dotyczący zwłasz-

cza osób bardzo młodych, szczególnie podatnych na wszelkiego rodzaju nowości i presję własnego środowi-

ska. Osoby te ze względu na swój młody wiek często nie zdają sobie sprawy z zagrożeń, jakie niesie ze sobą 

używanie dopalaczy. 

W opinii przedstawicieli instytucji powołanych do ochrony zdrowia działania podjęte w celu eliminacji 

problemu okazały się niewystarczające, a główną przyczyną tego stanu rzeczy jest brak precyzyjnych zapi-

sów legislacyjnych umożliwiających skuteczną walkę z handlem dopalaczami. 

Podejmowane dotychczas działania, polegające na dopisywaniu nowych specyfików do listy substancji 

zabronionych zawartej w ustawie o przeciwdziałaniu narkomanii, nie są skuteczne, gdyż sprzedawcy stale 

wzbogacają swoją ofertę, zastępując środki zabronione innymi, nieobjętymi zakazem sprzedaży. 

Mając to na uwadze, w pełni podzielam stanowisko władz samorządowych Pabianic, które domagają się 

zintensyfikowania prac nad wprowadzeniem zapisów ustawowych uniemożliwiających niepożądane wyko-

rzystanie substancji o działaniu psychoaktywnym i obrót tymi środkami. 

Z wyrazami szacunku 

Ryszard Bonisławski 

 




